
Referat.
Andelsboligforeningen Naverparken

Bestyrelsesmøde kl.: 1800 - m/mad
Mødested: Flemming
Mødedato: 13.11.2019
Deltagere: Helle (HS), Flemming (FR) Aase (AaM), Bente, Bent 
Fraværende: alle mødt.

Referat:

1. Gennemgang og godkende senest referat.
Referat godkendt og underskrevet.

2. Evaluering af arbejdsdage
Tilfredshed med opstilling af container. Arbejdsdagen lå lidt for sent. Prøver at holde den i
oktober næste år.
Bedene mangler kalk. Flemming og Bent køber kalk og drysser ud i bedene. Vi fortsætter
udtynding i buskene til foråret og udskifter nogle af de udgåede.

3. Ny computer til Helle
Helle har hidtil arbejdet med vores regnskab på bankens Pc, der hvor hun arbejder. Det må
hun ikke mere, derfor må hun anskaffe en pc hjemme. Helle undersøger priser for en Pc. Vi
regner med at købe en til foreningen, som Helle efterfølgende afbetaler på med et skattefrit
års- vederlag fra foreningen. Mulighed for skattefrit vederlag til bestyrelsesarbejde tages op på
næste  generalforsamling.

4. Budget v/ Helle
Helle gennemgik regnskab og budget.

5. Evt.
a)Der bliver udbedret revner i asfalten inden vinter. 
b)Bent tager sig af kontakt til entreprenør ang. snerydning.
c)Bent og Flemming har modtaget gavekort for deres indsats med hækklipning i foråret.
d)You see:  Der bliver store forandringer, når mange af You see kanalerne bortfalder til januar
2020.  Vi mener i bestyrelsen, at der er to muligheder: 1)Vi bliver i You See eller 2)hver enkelt
selv tager stilling til sin udbyder og betaler for det. 
Vi undersøger priser og muligheder til fremlæggelse på GF.
e)Bente  og  Helle  deltager  i  et  inspirationsmøde  for  andelsboligforeninger  hos  vores
revisionsfirma.

6. Dato for næste møde: onsdag den 15. januar kl. 18.00 hos Bent
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